

Title (en)
Device for the separate collection of refuse.

Title (de)
Vorrichtung zum vorzugsweise getrennten Sammeln von Abfall.

Title (fr)
Dispositif pour le ramassage séparé d'ordures.

Publication
EP 0581149 A1 19940202 (DE)

Application
EP 93111465 A 19930716

Priority
DE 9209862 U 19920717

Abstract (en)
In an apparatus for the preferably separate collection of refuse, with at least one refuse container (11) having a lid (16) and being arranged tiltably relative to a surround (3), the surround has an aperture (10) on the side facing the user which permits tilting of the refuse container towards the user, the refuse container is tippably (12) mounted in the base region of the surround, the lid is pivotably mounted in the upper region of the container, an opening part (18) is provided which opens the lid when the refuse container is tipped, and a tip limiting device (20) is provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum vorzugsweise getrennten Sammeln von Abfall mit wenigstens einem einen Deckel (16) aufweisenden Abfallbehälter (11), der relativ zu einer Ummantelung (3) kippbar angeordnet ist, weist die Ummantelung an der dem Benutzer zugewandten Seite eine ein Verkippen des Abfallbehälters in Richtung auf den Benutzer entsprechende Öffnung (10) auf, ist der Abfallbehälter im Bodenbereich der Ummantelung kippbar (12) gelagert, ist der Deckel im oberen Behälterbereich verschwenkbar gelagert, ist ein Öffnungsteil (18) vorgesehen, welches bei Verkippen des Abfallbehälters den Deckel öffnet und ist eine Verkippbegrenzungseinrichtung (20) vorgesehen. <IMAGE>

IPC 1-7
B65F 1/00; B65F 1/14

IPC 8 full level
B65F 1/00 (2006.01); **B65F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65F 1/0066 (2013.01); **B65F 1/1436** (2013.01)

Citation (search report)
• [XY] CH 205487 A 19390630 - MADOERIN WALTER [CH]
• [Y] DE 2313315 B1 19740207
• [A] US 2322439 A 19430622 - HEITHOFF WILLIAM E
• [A] US 2719071 A 19550927 - WHEELER WILLIAM H
• [PX] DE 9209862 U1 19920917

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 9209862 U1 19920917; EP 0581149 A1 19940202

DOCDB simple family (application)
DE 9209862 U 19920717; EP 93111465 A 19930716